# 順德聯誼總會 屯門梁李秀娱幼稚園 第25 屆家長教師會親子旅行活動通告

### 致各位家長:

秋高氣爽是郊遊的最佳時機,也是進行親子活動的理想時刻。希望透過活動增進學生與老師及同學之間的交流,創造美好的回憶。為此,本校家教會將舉辦「親子旅行—錦田鄉村俱樂部」,具體詳情如下:

日期: 2025年11月21日(星期五)

時間:上午班 9:00am-3:00pm、下午班 9:40am-3:40pm

地點:錦田鄉村俱樂部 https://www.yl.hk/ktcc/

費用:凡參加者每位入場費\$30,大小同價,手抱嬰兒免費(0至2歲7個月)

交通安排:學校已安排旅遊巴往返錦田鄉村俱樂部,乘坐旅遊巴者每位\$35,

大小同價(包括早上去程和下午回程),手抱嬰兒免費(不佔座位)

禮物包及保險費用:由「家校合作事宜委員會」撥款津貼,不足之數由學校補貼

午膳:請各家庭自備午餐

報名日期: 2025年10月20日(星期一)開始

截止報名日期: 2025年10月27日(星期一)

活動內容:親子遊戲、班際聯誼活動、場地自由活動

名額:名額不限

### 備註:

- 1. 如有兩位小朋友在本校就讀,家長需要決定報名的級別,如分開級別報名,校方未必能安排同一旅遊車。
- 2. 参加者請填妥下列表格及費用交回校方,乘搭褓姆車的學生,請將表格連同費用 放在功課袋內交班主任代為處理(請致電通知班主任或邵主任)。
- 3. 活動場地有自費活動提供,家長自行決定是否參加。
- 4. 自攜帳篷需要付\$50 作為場地租用費,而場地亦禁止放風箏及遙控飛機,詳情可 參閱「錦田鄉村俱樂部」官方網站。
- 5. 如當日教育局宣布停課,活動將會取消,如當日七時前發出黃色暴雨,活動將改在校內進行攤位遊戲。(詳情稍後在旅行通告之溫馨提示通知家長)

第25 屆家長教師會

主席: 黃子建 謹啟

日期: 2025年10月17日

## 親子旅行報名表

學生	(	)			
如有:其他級別之	兄姊:學生	(	)		
* 参加 / 不参加 2	2025年11月21	日(星期五)=	之親子旅行,		
入場費:成人\$30 >	4人、小:	童\$30 x	_人、手抱嬰兒\$0;	人	
交通費:成人\$35>	(人、小:	童\$35 x	_人、手抱嬰兒\$0;	4人	
合共元正。					
*手抱嬰兒是指 0 3	至2歲7個月而	不佔旅遊巴座	<b>圣位</b>		
			家長簽署:_		
(No.	)		日期:_		
					* 家長教師
		親子旅行出	<b>C據</b>		To A Marie Control of the Control of
12 C43 .1			······································	4n テンレ 加 フュ	L 1-
已收學生	(	)参加 2023	5年11月21日(星	期五)之親士7	<b>长</b> 行,
入場費:成人\$30>	(人、小:	童\$30 x	_人、手抱嬰兒\$0;	4人	
交通費:成人\$35>	·人、小:	童\$35 x	_人、手抱嬰兒\$0;	、人	
合共元正。					
(繳費後退出者,已	L繳費用不能轉	讓及退還)			
			收款人:		
			日 期:		
(No.	)				

## Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten Circular of the 25th Parent-Teacher Association (PTA) Parent-Child Picnic

### To all parents:

The cool and refreshing autumn is a great season for outings and an ideal time for parent-child activities, which also increases children's opportunities to communicate with teachers and classmates. Our school's PTA will organize the "Parent-Child Picnic-Kam Tin Country Club". The details are as follows:

Date: November 21, 2025 (Friday)

Time: Morning School 9:00am-3:00pm; Afternoon School 9:40am-3:40pm

Venue: Kam Tin Country Club https://www.yl.hk/ktcc/

Fee: Each participant will be charged an admission fee of \$30, with the same price for both adults and children. Infants in arms (aged 0 to 2 years and 7 months) are free of charge.

Transportation arrangements: The school has arranged tour buses to travel to and from Kam Tin Country Club. For those taking the tour bus, the fee is \$35 per person, with the same price for both adults and children (including the morning trip to the destination and the afternoon return trip). Infants in arms are free of charge (no seat provided).

Gift packs and insurance fees: Funded by subsidies from the "Home-School Co-operation Committee", with any shortfall subsidized by the school.

Lunch: Each family is requested to bring their own lunch.

Registration date: From 20 October, 2025 (Monday)

Registration deadline: 27 October, 2025 (Monday)

Activity content: Parent-child games, inter-class activities, free activities at the venue.

Quota: There is no limit on the number of participants.

#### Please notice:

- 1. If there are siblings studying in our school, parents need to decide which grade you want to register. If registering for different grades, the school may not be sure to arrange them in the same tour bus.
- 2. Participants need to fill the form listed below and return it with the fee together to school. For students taking the school bus, please put the form and the fee in the homework bag and hand it over to class teacher for handling (please call to inform the class teacher or head teacher Miss Siu).
- 3. There are paid activities available at the event venue, and parents can decide whether to participate on their own.
- 4. Those who bring their own tents need to pay \$50 as the venue rental fee. Flying kites or remote-controlled plane are prohibited at the venue. For details, please refer to the official website of Kam Tin Country Club.
- 5. If the Education Bureau announces school suspension on that day, the event will be cancelled. If a yellow rainstorm warning is issued before 7 am on that day, the event will be held on campus with booth games instead. (Details will be notified to parents later in the warm reminder of the trip notice)

The 25th Parent-Teacher Association Chairperson: *Mr. Wong Tsz Kin* 

Date: 17 October, 2025



## Registration Form for Parent-Child Picnic

Student(	)		
In case, siblings in other grades: st	tudent(	)	
* will participate / will not partic	cipate the parent-child pic	enic on 21 November (Friday)	
Admission fee: Adult \$30 x	_person; Child \$30 x	person, Infant in arms \$0 x	person
Transportation fee: Adult \$35 x	person; Child \$35 x_	person, Infant in arms \$0 x_	persor
Total HK dollars.			
* Infant in arms means the child	aged 0 to 2 years 7 mon	ths who will not occupy the tour	bus seat.
		Parent's Signature:	
(No. )		Date:	
			是 · 家長教師 · 家長教師 · 家長教師 · 家長教師 · 家長教師
Ţ	Receipt for Parent-Cl	nild Picnic	The state of the s
Student(	) will participate in the	Parent-Child Picnic on 21 Novemb	per, 2025
(Friday).			
Admission fee: Adult \$30 x	_person; Child \$30 x	person, Infant in arms \$0 x	_person
Transportation fee: Adult \$35 x	person; Child \$35 x_	person, Infant in arms \$0 x_	person
Total HK dollars.			
(If you withdraw after paying th	e fee, the paid fee cannot	t be transferred or refunded)	
		Payee:	
		Date:	
(No. )			